
Verslag vergadering RAAD VAN BESTUUR Sportraad Aartselaar op 17/09/2020 

 

Aanwezig: Pascal Declerck, Maria De Ridder, Maria Verbeeck, Harry Gijbels, Frank Baart, Gunther Crauwels, 

Luc De Rechter. 

Verontschuldigd: Anita Braeckmans, Valérie Engelbrecht. 

Afwezig:  

 

1 ) Bespreking verdeling extra Vlaamse middelen: 

De Voorzitter heeft Pascal gevraagd om het voorstel van verdeling te komen toelichten. 

Corona heeft ons allen verrast, en de sportclubs zijn dan ook niet gespaard gebleven van de 

Coronamaatregelen. Daarom heeft de Vlaamse Overheid een budget vrijgemaakt, waarvan Aartselaar € 

184.424,46 mocht ontvangen, een bedrag dat gebaseerd is op het cijfer van de middelen, die de gemeente 

de voorgaande jaren in haar budget voorzag als steun “werkingssubsidies” aan haar sportverenigingen. 

Vanuit “Vrije Tijd” moest er vlug beslist worden hoe deze extra middelen zouden verdeeld worden, zonder 

al teveel administratie voor de verenigingen, en volgens richtlijnen vanuit de koepels. Er werd voorgesteld 

(vanuit de jeugdraad) om vanuit deze extra pot, voor alle erkende verenigingen de subsidies 2020 te 

verdubbelen, met een mogelijkheid voor de clubs die zwaardere verliezen hebben geleden, nadien een 

volledig gedocumenteerd dossier in te dienen, en aan de hand van bewijzen aan te tonen welk hun reële 

verlies is geweest/zal zijn. De Voorzitters van de 4 adviesraden (Cultuur-Jeugd-Senioren en Sport) hebben 

hierop een aantal aanpassingen gevraagd. Zo zal iedere erkende sportclub die geen werkingsverslag heeft 

ingediend, en dus in 2020 geen recht heeft op een werkingssubsidie, toch een basistoelage ontvangen van 

€ 250. De clubs, waarvan de normale werkingstoelage 2020 lager ligt dan € 250 zullen bovenop hun 

gewone werkingssubsidie ook deze basistoelage ontvangen, i.p.v. een verdubbeling van hun 

werkingstoelage (bv  ARBC - WTC ’t Schrijverke - WTC ’t Vliegend Wiel). Tevens zal de nominatieve toelage 

worden toegekend/uitbetaald voor organisaties die door corona niet konden plaatsvinden (zoals bv 

jaarmarktjogging, wielerwedstrijden e.a.).  Het gemeentebestuur gaat tevens akkoord met ons voorstel om 

verenigingen in 2021 geen werkingsverslag te laten indienen voor werkingsjaar 2020, dat door corona 

zwaar verstoord is en bijgevolg niet representatief. Verenigingen zullen in 2021 van het gemeentebestuur 

hetzelfde bedrag ontvangen dan dat ze in 2020 voor hun werkingsverslag 2019 ontvingen.  LET WEL: d.i. 

enkel het bedrag van de gewone werkingssubsidie ZONDER VERHOGING VAN DE CORONA-TOESLAG. 

 

2 )  Takenlijst: 

- Informeren of het sportgala doorgaat in 2020/2021 en indien wel, of wij of de gemeente het gaat 

organiseren. Bij geen doorgang, ideeën sportgala niet meer op te volgen = schrappen. 

- Vorming 08/10/2020 gaat niet door en wordt vervangen door RVB/studie diverse reglementen = schrappen. 

Reglementen nog wel eens doorsturen naar RvB. 

- Promoten Sportivos: is gebeurd met mail aan clubs op 27/08/2020 = schrappen 

- Overzicht Jeugdsubsidies aan RVB zenden = OK is gebeurd = schrappen 

- CC vastleggen voor AV 2022  einddatum inzetten = 01/10/2020. 

AV 2021 gaat door op 18 januari. 

 

 



3 )  Ingekomen stukken: 

- Mail van Sport Vlaanderen: ondersteuning sportevenementen 2021 – subsidies Sport Vlaanderen  is naar 

alle clubs doorgestuurd op 26/08/2020. 

- Brief Gemeente Aartselaar: volmacht gemeentelijke toelage 2020. Werd ondertekend door Harry, Maria en 

Anita en teruggestuurd naar de gemeente. Bedrag € 1.250 

- Frank stelt zich de vraag waarom ook de sportraad geen verdubbeling van haar subsidie ontvangt? 

 

4 ) Financiën: 

- Overlopen van de rekening 

- Saldo op 18/08/2020 = € 560,75 

- Bankonkosten =  - € 12,48 

- Drank vergadering Voorzitters adviesraden =  - € 21,60 

 

5 ) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 

Wielerclub Ten Dorpe:  

- Heeft in augustus een 3-daagse naar Dinant ondernomen. Alles is goed meegevallen, goed verlopen en alles 

corona-proof. 

- Weinig problemen te melden naar aanleiding van Covid maatregelen en lockdown.  

- Sommige mensen nemen “wegwerp”-masker/handschoenen toch wel erg letterlijk. Tijdens onze 

fietstochten merken wij zowat overal langs de wegen, gebruikte mondmaskers en wegwerphandschoenen. 

Iets om aan het Gemeentebestuur te signaleren!  

AVKA:  

- Organiseerde in augustus een atletiekkamp, met 82 deelnemers en alles is goed verlopen.  

- Hun indoor trainingen kunnen op de huidige locatie UIA niet meer door gaan, aangezien de tennisfederatie 

de volledige accommodatie heeft opgeëist. Momenteel is er geen alternatief. 

- AVKA heeft plannen om eind oktober een atletiekweekend voor zijn jeugdleden te organiseren. 

- Wegens Covid geen organisaties kunnen laten doorgaan – verder toch goed verloop binnen de club. 

- Wegens Covid wordt Provinciaal Kampioenschap afgelast. 

- Hebben geen activiteiten kunnen plannen, dus minder inkomsten, maar minder kosten gemaakt m.b.t. 

accommodatie en trainers. 

- Geen kantine inkomsten 

- Geen wafel of wijn verkoop 

- Veel atleetjes die voorlopig niet mogen komen trainen, omdat ouders er niet gerust in zijn. 

SVAV: 

- Is begin augustus terug volledig opgestart onder strikte corona-voorwaarden en ondertussen weer op het 

niveau van voor de corona. 

- Kantine is terug open sedert eind augustus. 

- SVAV heeft plannen om op 11/11/2020 een familiedag te organiseren, enkel voor de leden. Men dacht aan 

penalty shoot. 

- Corona heeft impact van +/- € 25.000 minder inkomsten cafetaria. 

- Anderzijds minder onkosten wegens vervallen trainingen, en hebben dus geen trainers moeten betalen. 

SVAZ: 

- Noteert voor het komende sportseizoen minder herinschrijvingen. 



- SVAZ heeft plannen om op 1/11/2020 een wedstrijd te organiseren, zonder publiek. De sporthal dient 

daarbij als wachtruimte. 

- Hebben trainingen e.a. gestopt sedert midden maart 2020 en hebben met de zwemschool heropgestart op 

31/08/2020. 

- Sedert 01/07/2020 heropstart nieuwe sportseizoen 2020/2021. 

 

RITA SERVEERT: 

- Pas nadat de sporthal terug werd heropend hebben zij eind augustus hun spelavonden kunnen heropstarten, 

eveneens volgens de overeengekomen corona-afspraken  slechts 28 spelers + 4 bankzitters en verdeeld in 

2 sessies. 

- Covid en lockdown zijn voor de club enigszins meegevallen: geen accommodatie en trainers moeten betalen. 

- Minder aantal leden genoteerd. 

- Wachten af wat toekomstige inkomensverlies zal betekenen (organisatie activiteiten okt-nov-dec 2020.) 

  

6 ) Varia: 

- Geboorte Paulien, dochtertje van Bart en Isabelle Lambrecht: RVB stelt voor en gaat akkoord om een 

geschenk aan te bieden, ter waarde van +/- € 100. 

- De tentoonstelling 100 jaar Olympische Spelen/Antwerpen is sedert 16/09/2020 verhuisd naar het 

Sportcentrum. Wie een gegidste rondleiding wenst kan contact opnemen met René Beyst/Heemkundige 

Kring  rene.beyst@scarlet.be  

- Tot slot hoopt de Voorzitter dat iedereen tevreden kan zijn met de extra coronasteun. Mocht deze steun er 

niet zijn geweest, dan hadden de clubs een nog zwaardere periode voor heropstart gehad. De voorzitter zal 

tevens door onze secretaris een brief laten sturen aan alle sportclubs met de uitleg aangaande de extra 

middelen.  

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één gevechtssportzaal RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen verzamelen. RvB  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op sportcentrum 

gewenst. 

Sportdienst afwachten 

25/6/2020 Vergadering RvB: bespreking reglementen.  8/10/2020 

25/6/2020 CC vastleggen voor AV 2022. Maria V. 1/10/2020 

17/9/2020 Reglementen doorsturen naar RvB. Anita 8/10/20 

17/9/2020 Brief naar alle clubs met uitleg aangaande extra 

middelen. 

Anita  

 

Volgende RvB op 8 oktober om 20u45 in ‘t Sportzicht. 

Voor het verslag, 

Maria Verbeeck & RvB  

mailto:rene.beyst@scarlet.be


 

 

 

 

 

 

 

 

 


